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Tina werkt als leraar ASV in een school voor buitengewoon onderwijs in Gent. “Ik 
studeerde af in 1983 als onderwijzeres na een uitzonderlijke stage in een school 

voor buitengewoon onderwijs in Bachte-Maria-Leerne. Ik begeleidde er kinderen 
met een zware mentale beperking. Deze stage was zeer bepalend voor mijn keuze 

om mijn onderwijsloopbaan in deze sector uit te bouwen.” Tina is zeer geëngageerd 
in het COV. “Ik zal erbij zijn op het COV-congres in november en er de belangen van 

het buitengewoon onderwijs behartigen.”

Tina Van Calbergh 

Een bevlogen VA in het  
buitengewoon onderwijs
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Tina: “Mijn engagement voor het buitenge-
woon onderwijs ontstond door de speelplein-
werking, de vakantiekolonies en de deelnames 
aan de ‘Bouworde’, waar ik in contact kwam 
met mensen met een beperking. Ook mijn sta-
ge in een revalidatiecentrum, waar ik mocht 
werken met dove en autistische kinderen, en 
met kinderen met afasie versterkten mijn in-
teresse voor andersvalide mensen.
Na mijn stage vulde ik meerdere tijdelijke on-
derwijsopdrachten in verschillende Gentse 
scholen in, en uiteindelijk kwam ik terecht in 
de school waar ik nu nog aan de slag ben.” 

Tina werd meteen na haar studies COV-lid. 
Tina: “Later werd ik samen met een collega 
vakbondsafgevaardigde (VA) van onze school. 
Door mijn inzet als VA werd ik opgemerkt door 
het bestuur van regio Scheldestreek en nam ik 
het mandaat van regioafgevaardigde voor het 
buitengewoon onderwijs op mij. Naast de be-
stuursvergaderingen werkte ik ook mee in het 
sectorcomité buitengewoon onderwijs. Dat co-
mité komt echter de laatste jaren niet meer 

samen. Ik ben ook lid van de provinciale raad 
en probeer zoveel mogelijk te participeren aan 
deze bijeenkomsten.” 

Als vakbondsafgevaardigde zet ze zich op alle 
mogelijke manieren in. “Als VA en bestuurslid 
deel ik aan collega’s mee wat het COV alle-
maal doet en probeer ik hen te motiveren om 
lid te worden van de grootste vakbond voor het 
basisonderwijs. 

Ik benadruk het belang van een VA op school 
en spreek collega’s aan om eventueel ook VA 
te worden. Ik zorg - samen met mijn collega 
VA - er ook voor dat de leden goed geïnfor-
meerd worden over actuele onderwijsdossiers 
en dat ze op de hoogte zijn van de syndicale en 
pedagogische activiteiten van de regio. Wij ge-
ven leden advies over onder andere verlofstel-
sels en de TADD-reglementering. We bereiden 
de ondernemingsraden voor na bevraging en 
overleg van ons team. Collega’s waarderen 
mijn inzet en stimuleren mij om het buitenge-
woon onderwijs verder te verdedigen.”


